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Protokoll 
Koosolekul osalesid: Marti Hääl, Lembit Kalev, Rein Pill, Siim Nõmmoja, Annike Laving 

Tegevjuhtkonna esindajad: Riina Pill, Grete Klettenberg 

Koosoleku juhataja: Marti Hääl 
 

Päevakord: 
1. Horse Show 2023 kokkuvõte 

2. EEF 2024 aastakongress 
3. Saare Ratsakeskus avaldus 

4. U25 klass takistussõidus 

5. Noorte saavutusspordi punktitabel 
6. Kolmevõistluse komitee uued liikmed 

7. Takistussõidu karikasari 2024 
8. Voltižeerimise harrastamine Eestis 

9. SMV toimumise aeg ja raskusastmed 

 

Pp.1.   Riina Pill tegi põhjaliku ülevaate Horse Show 2023 korraldusest ja kulude-tulude eelarvest. 

Arutleti positiivseid ja negatiivsed aspekte. Toodi välja piletimüügi edukus. Võistlustaseme 

tõstmine kahjuks ei andnud oodatud tulemust ja riikide arv jäi kesiseks. Juhatus võttis 

esitatud informatsiooni teadmiseks ning kiitis korraldajaid.  

 

Pp.2.  Euroopa Ratsaspordi Föderatsiooni juhatus on teinud meile ettepaneku korraldada 2024 

sügisel Eestis EEF aastakongress, mille oleme ka vastu võtnud. Juhatus arutas, mida 

huvitavat pakkuda osalevate riikide delegaatidele  ning kuidas teha neile Eesti külastus 

meeldejäävaks.   

 

Pp.3.   MTÜ Saare Ratsakeskus on teinud Ratsaliidule avalduse liikmeskonnast välja astumise 

kohta. Juhatus rahuldas esitatud avalduse. Tõdeti, et jätkuvalt on Ratsaliidu liikmete 

hulgas hulgaliselt klubisid, kellel esitamata/esitatud hilinemisega aruanded Spordi- ja 

Äriregistrile. Juhatus tegi ettepaneku saata klubide esindajatele viimane meeldetuletus 10 

päeva jooksul võlgnevuste likvideerimiseks, seejärel arvata klubid liikmeskonnast välja või 

teha rahaline trahv alaliidul saamata jäänud toetuse kompenseerimiseks.  

 

Pp.4.    Koosolekul arutati takistussõidu U25 klassi lisamist tiitlivõistluste arvestuste hulka. 

Takistussõidu komitee seisukoht, et pole vajadust antud klassi lisamiseks meistrivõistluste 

arvestusse. Juhatus otsustas U25 klassi takistussõidus mitte lisada EMV 

arvestusse (poolt 4, 1 eriarvamusel).  

 

Pp.5.  Riigipoolne noortespordi toetusraha Ratsaliidule on rahvusvaheliste tiitlivõistluste 

tulemuste puudumise tõttu vähenenud aasta-aastalt. Samuti on muutunud osade 

rahvusvaheliste võistluste tasemed madalamaks. Sellest tulenevalt tegi tegevjuhtkond 

ettepaneku muuta noortespordi rahade jagamise korda (lisa).  Juhatus kinnitas 

ettepaneku (5 poolt). 

 

Pp.6.  Kolmevõistluse komitee liikmed saatsid Ratsaliidu juhatusele koosoleku protokolli erinevate 

ettepanekutega, kuid nende kinnitamiseks puudusid vajalikud regulatsioonid. Lisaks jäi 

ebaselgeks koosolekul osalejate seisukoht saadetud ettepanekute osas. Nimetatud 



koosoleku toimumisese ajast ja päevakorrast polnud eelnevalt teadlik kolmevõistluse 

manager ega ka tegevjuhtkond. Juhatus võttis saadetud informatsiooni teadmiseks 

ning ootab järgmiselt komitee koosolekult ettepanekuid koos vajalike   

regulatsioonidega.  

 

Pp.7.  Tegevjuhtkond on alustanud tööd  takistussõidu karikasarja korraldamiseks 2024 aastal. 

Hetkel käivad läbirääkimised võimalike toetajatega ning otsitakse etappide läbiviimiseks 

sobivaid kohti. Juhatus võttis esitatud informatsiooni teadmiseks.  

 

Pp.8.   Ratsaliit on alustanud uuesti aktiivsemat tegevust voltižeerimise ala populariseerimisega. 

Oleme leidnud ala vastu huvi tundva inimese projekti eestvedajaks. Esitatud info võeti 

teadmiseks.  

 

Pp.9. Koosolekul arutati SMV toimumise aega ja raskusastmeid. Takistussõidu komitee ettepanek 

tuua SMV kevadisele ajale ja muuta takistussõidu seenioride raskustase 140 cm kõrgusele. 

Juhatus otsustas kinnitada takistussõidu komitee ettepanekud.  

 Koolisõidu SMV toimub jätkuvalt sügisel. 

 

 

 

Järgmine juhatuse koosolek toimub 12. detsembril kell 16.00.  

 

 

 

Protokollis Grete Klettenberg 


